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Karsai József polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy Kadarkút Város 

Önkormányzata Képviselő-testülete 7 tagjából 6 fővel megjelent, az ülés határozatképes, az 

ülést megnyitja.. 

Elmondja, hogy Dr. Lőrincz Viktória képviselő-asszony írásban jelezte, hogy szeretne 

napirend előtt felszólalni, a 2021.október és novemberi eseményekhez kapcsolódó aktuális 

kérdések tárgyban. 

Karsai József polgármester javasolja, hogy a képviselő-testület a meghívóban szereplő 

napirendet tárgyalja. 

 

 

Napirend: 

 

1. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

2. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének a Kadarkúti 

Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselőket 

megillető szociális, jóléti, egészségügyi és egyéb juttatásokról, valamint 

szociális és kegyeleti támogatásokról szóló 14/2016.(XII.9.) 

önkormányzati rendelete módosításához 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 
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3. A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott 

köztisztviselők vonatkozásában magasabb összegű illetményalap 

megállapításáról szóló önkormányzati rendelet megalkotása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

4. A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi 

teljesítménykövetelményeinek alapját képező kiemelt célok 

meghatározásához. 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

5. Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház szakmai programjának 

jóváhagyása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

6. A 2021. évi munkaruha juttatás 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

7. A 2021.06.június 25-én történt viharkár további károsultjainak 

támogatása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

8. Farkas János Kadarkút, Kossuth L. u. 31. szám alatti lakos kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

9. Biztos Kezdet Gyerekház korai fejlesztési program 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

10. Biztos Kezdet Gyerekház szolgáltatás nyújtásának szüneteltetése 

 Előadó: Karsai József polgármester 

 

11. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. 

évi munkaterve 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

12. Kadarkút Város Környezetvédelmi Programja felülvizsgálatának  

 megrendelése 

  Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

13. Kadarkút Város ivóvíz víziközmű Gördülő Fejlesztési Terv  

 beruházási tervrész módosításának elfogadása 

 Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

14. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének    

 a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 9/2019.(XI.28.)  

 ökr. módosítása 

 Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

15. Egyebek 
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A javaslat alapján Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal 

az alábbi határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

89/2021.(XII.9.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

meghívóban szereplő napirendet elfogadja. 

 

Karsai József polgármester megadta a szót Dr. Lőrincz Viktória képviselőnek a napirend előtti 

felszólaláshoz. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Köszönöm a lehetőséget, hogy felszólalhatok. Tudom, hogy a polgármester a békét a 

boldogságot és az egyetértést szereti főleg így „Advent” idején. Én ezért megpróbálok kicsit 

még finomabb lenni. Csatlakoznék az Ön dicséretéhez szívesen, ehhez azonban az alábbi 

kérdésekre kielégítő választ kellene kapnom. 

Mindig, mindennap nézik-e a Magyar Közlönyt, hogy a Kormány ad-e segítséget, vagy  netán 

ismer valakit a Kormánypártban, aki több információt tud, hogy mi lesz a kárenyhítéssel a 

jégkárral kapcsolatban? 

 

Mit tárt fel az általam jelzett gyermekvédelmi ügyben? 

 

Hányszor kell Önt átverni, hogy végre tegyen is valamit? 

 

Az országgyűlési képviselő mit tett Kadarkút jégverte áldozataiért? 

 

A Körmendi utcai ingatlannal kapcsolatban, kérem, tájékoztassa a testületet, hogy az ügyvédi 

megbízás milyen eredményhez vezetett? 

Ön személyesen tett-e valamit a továbbiakban az ügyben, járt-e esetleg Nagybajomban vagy 

máshol, hogy elősegítse a megoldást? 

 

Ettől függetlenül gratulálnék polgármester Úrnak, hogy Somogy Megye védelméért díjat 

átvehette. Bízom benne, hogy ennek nem volt olyan ára, hogy megadta magát olyan politikai 

tényezőkkel szemben, akiknek a dolga a segítés lett volna. 

 

Mit tud Ön most mondani a Kadarkútiaknak, azoknak a családoknak, akik semmit nem kaptak 

az Államtól. Azoknak a családoknak, akiket felmérésekkel kábítottak, hogy ide miért nem jött 

segítség. 

 

A prominens személyekkel nem veszekedni kellett volna, hanem felkészülten érvelni, és az 

érveinkkel minden héten visszatérni, hogy valami megmozduljon. Látom, hogy nem érti ezt a 

mondatomat. Ön mondta testületi ülésen, hogy nem kíván összeveszni Katasztrófavédelmi 

vezetőkkel, mert már így is elég rosszul állunk. Én érveltem volna velük szemben és akkor 

teljes lett volna a lista. Természetesen tudom, hogy ezért viszont nem szokott díj járni. 

Szeptember 15. már régen volt, hol a Kormány támogatása? Nem látom Szászfalvi Úr fizetett 

hirdetéseit, hogy mennyi mindent tesz a Kadarkúti jégkárosultakért. Talán azért, mert nem 

tesz. Úgy gondolom Szászfalvi Úr és Ön nem sok mindent hoztak a Kormánytól ebben az 

ügyben. 
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Minden polgármester annyit ér amennyi pénzt hoz a településének. Ezt is Ön mondta nekem 

több alkalommal. Ön hozott több száz milliót „EFOP” és „TOP”-os pályázatokban, amiből 

jutott sok-sok pénz sok emberének. Soha nem látott pénz volt az elmúlt időben az iparűzési 

adóból is, csak éppen az átlag Kadarkúti nem érzi azt, hogy hova ment el ez a pénz.  

 

A legfontosabb az, hogy Kormányunk kiemelten kezeli a gyermekek védelmét. A kettővel 

ezelőtti testületi ülésen feltettem egy kérdést, amire Ön nem tudott válaszolni, mert azt 

mondta, hogy nincs erről az ügyről ismerete. Azt mondta utána néz. A kérdésem az, hogy 

Sörös Gabriella valóban eltitkolta-e Ön elől ezt az ügyet, akkor már meg sem lepődök, hiszen 

a volt jegyzőnek is volt három olyan ügye, amit eltitkolt Ön elől és sikerült Önt átverni. Mégis 

őt sírja vissza. Sörös Gabriella most egynél tart, de ezt az egyet ki kell vizsgálni. mert ez is 

alkalmas arra, hogy az intézményvezető asszonyt úgy minősítse, mint aki alkalmatlan lehet a 

feladata ellátására. Viszont nem kaptam sem Öntől, sem tőle választ arra, hogy a vizsgálatnak 

mi az eredménye. Pedig nagyon kellene. Ez az ügy itt nem állhat meg.  

 

Az utóbbi időben sokat foglalkoznak a szakmámmal, hogy jogász vagyok. De mindig 

elmarasztaló értelemben. Én itt nem jogász vagyok első sorban, hanem képviselő, Kadarkút 

választóinak a képviselője. Nekem itt nem jogásznak kell lennem és a hely sem alkalmas arra, 

hogy szakmai vitákat folytassunk. Itt a községet települést érintő megélhetést és azoknak a 

lehetőségét kell megvalósítanunk, nem pedig azoknak a jogi megítélését. Nem állok le 

vitatkozni a szeretet és az irgalom kérdéséről, mert Ön polgármester Úr, feltehetően 

szakember ebben. A jegyző Urat pedig kérem, hogy tartózkodjon az olyan megjegyzéseitől, 

hogy ezt magának tudni kell, hisz jogász. 

Önnek mint jegyzőnek teljes mértékben körül van írva a jogköre, és ebbe a képviselők 

minősítése és a munkájuk becsmérlése nem tartozik bele sem itt sem pedig a bíróságon. 

 

Még egy utolsó kérdést engedjenek meg. A hírforrásban volt az, hogy elmondták, hogy 

Kadarkúton nincs aljegyző, ez Kadarkútnak 30 millió forintos spórolást jelentett 5 év alatt. 

Ezt a bíróságon is sikerült elmondania. Hol a 30 millió forint. Nekem a spórolás azt jelenti, 

hogy meg tudják mutatni hol a pénz. Ha egy évre lebontom az 6 millió forint bérköltség 

megtakarítást jelent. Mint a bíróságon megtudtam már végre az Ön fizetése kevesebb, mint a 

volt jegyző Úré. Az én számításom szerint 2,4 millió forint megmaradt ebben az évben. A 8,4 

millió forintot szeretném látni. 
 

Karsai József polgármester 

Én az egyetértés híve vagyok. A munkámat is ez alapján jellemzem. Köszönöm, hogy már 

polgármester Úrnak szólított és nem csak polgármesternek. Én azt gondolom az a tisztelet, 

amit én Önnek adok, az minimum ebben meg kell hogy nyilvánuljon. Felvetéseire válaszolva 

lehet, hogy nem látszik de én nem a Magyar Kormány vagyok, nem is Szászfalvi László 

Országgyűlési képviselő, nem is Szászfalvi László Országgyűlési képviselő Úrnak a helyi 

szószólója. Képviselő Úr munkájának támogatója. Az a munka, amit Ő a kettes 

választókerületben tesz, úgy gondolom példaértékű. Az a támogatás, ami az Ő 

közbenjárásával ennek a településnek jött szintén példa értékű. 

Tudom, hogy egy óriási problémám van, én nyíltan jobboldali, a FIDESZ tagja, a FIDESZ 

polgármestere vagyok. Ön független képviselő, de azt gondolom, amit elmondott hűen tükrözi 

a párt hovatartozását. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Kérem, ezt fejtse ki. 
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Karsai József polgármester 

Írja már oda melyik oldalhoz áll. Választások jönnek Szászfalvi Úr lejáratása elkezdődött az 

ellenzék képviselő jelöltje és helyi hívei részéről. Én azt tudom mondani, hogy Szászfalvi 

képviselő Úr ahol tud közbenjár a Kadarkúti viharkárosultak ügyében. Ő nem a Kormány 

tagja, a FIDESZ Országgyűlési képviselője, aki próbál mindent megtenni annak érdekében, 

hogy a Kadarkúti magántulajdonú ingatlanokban kárenyhítés történjen. Az, hogy képviselő Úr 

és én nem tettünk semmit furcsán veszi ki magát. Több mint 20 millió forintot gyűjtöttünk 

össze a Kadarkúti viharkárosultaknak. Ebből 13 millió forintot szétosztottunk már a 

képviselő-testület döntése értelmében. A 6 millió forint szétosztásáról fog a mai ülésen 

dönteni a képviselő-testület. 

 

Igen én keresztény ember vagyok, jó kapcsolatot ápolok és próbálok jó kapcsolatot ápolni 

minden olyan szervezettel – egyházi, karitatív, civil- akik segíteni tudnak. A jó kapcsolatok 

miatt, amit kiépítettem támogattak Kadarkúti viharkárosultakat. A Kormány döntött és „vis 

maior” támogatás keretében finanszírozza a veszélyes hulladék elszállításának költségeit, amit 

nagyon bölcsen és előrelátóan összegyűjtöttünk a jégkárosult családoktól. Van olyan család, 

akit így a Kormányzat és közvetlenül az önkormányzat 4-500.000, sőt nagyobb palatető 

esetében 1 millió forinttal támogatott. Ezt Önök nagyon szívesen elfelejtik, hogy ez is 

támogatás. Kb. 200-300 önkéntes dolgozott itt 2 napig a viharkárok közvetlen enyhítésén. A 

védekezés költségeit a „vis maior” támogatás keretében a kormányzat biztosítja. Azt, hogy 

egyedi kárenyhítés lesz-e vagy nem, ezt képviselő Úr sem tudta még megmondani. Ha 

gondolja, forduljon hozzá bizalommal, átadom a telefonszámát.  

 

Magántulajdonú ingatlanokban keletkezett kárért elsősorban a biztosító társaságok tartoznak 

felelősséggel, ahol van biztosítás. A történelemben még soha nem fordult elő olyan, amit 

Önök most képviselő Úrtól és tőlem követelnek, hogy magántulajdonú ingatlanokban 

keletkezett károkat az Állam 100%-ban finanszírozza. Sem Magyarországon, sem az Európai 

Unió más országaiban erre nem láttam még példát. Lehet, hogy az én körültekintésem teljesen 

rossz és más, de a Kolontári iszapkatasztrófánál fordult elő egyetlen egyszer, hogy az Állam 

100%-os kártalanítást biztosított. 

 

Pontosan ki fogom számolni, hogy mi volt az az Állami és Önkormányzati segítség, amit 

nyújtottunk a viharkárosultaknak. Ez olyan 100 millió forintos nagyságrendet tesz ki. A 

veszélyes hulladék elszállítás, a védekezés közvetlen költségei, a 13 millió Ft amit 

szétosztottunk a károsultaknál. Én nagyon sokat dolgoztam azért, hogy ez a közel 20 millió 

forint összegyűlt. Ha én összevesztem volna mindenkivel, ahogy Ön ezt számon kéri rajtam, 

akkor lehet, hogy ennek a tizede sem gyűlt volna össze. Nem fogok összeveszni az Ön 

kedvéért senkivel, katasztrófavédelemmel, képviselő Úrral, kormánnyal. Senki olyannal, aki a 

mi ügyünket segíteni tudja, mert nem biztos, hogy ez a célravezető dolog. 

 

Engedjen meg még egy FIDESZ-es polgármester politikai nyilatkozatát, ha már itt van. A 

legnagyobb kárt az ellenzéki képviselő okozta, amikor idejött és azt mondja, hogy az 

Államnak meg kell téríteni a 100%-os károkat. Ez oda vezetett, hogy mindenki nekiállt és 

elkezdte lebontani a tetőt. Én akkor is elmondtam, hogy itt 100%-os kárenyhítés nem lesz. A 

sajtótájékoztatón kijelentettem, hogy mindenki törekedjen arra, hogy akár a biztosító általi, 

vagy saját forrásból ezek a tetők elkészüljenek. Könnyű ellenzékből bármit mondani, bármit 

ígérni. Visszautasítom most is és bármikor, hogy  Szászfalvi László hivatalban lévő 

Országgyűlési képviselő és én, mint polgármester nem tettem meg mindent annak érdekében, 

hogy a jégkár enyhítését a magunk hatáskörében megoldjuk. 
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Ezt lehet másként látni, én úgy gondolom, hogy az én lelkiismeretem ebben a kérdésben 

tiszta. 

 

A mai közélet arra megy el, hogy akik nem csinálnak semmit, azok kritizálják azokat, akik 

dolgoznak. Mindent megtesznek azért, hogy ezt a munkát bagatelizálják és úgy állítsák be 

mintha semmi nem történt volna. Szeretném látni azokat akik mindig kritizálnak, hogy ők mit 

tettek. 

 

Jó lenne, ha a kérdéseit írásban is eljuttatná hozzám, mert akkor fel tudnák rá készülni. 

Tudom, hogy nem az a cél, hogy én ezekre a kérdésekre felkészüljek. Bombáz kérdésekkel, 

amiknek az elejét már nem is tudom, ha megengedi ezekre a következő testületi ülésen 

írásban válaszolok. 

 

A gyermekvédelmi kérdésben én továbbra sem tapasztaltam olyan dolgot, amit ki kellene 

vizsgálni. Sörös Gabriella intézményvezető asszonnyal tudom, hogy mi a baja, de azt itt nem 

mondom el. Ellenérdekű felek és intézményvezető asszony nem mindig úgy nyilatkozik, 

ahogy Ön azt szeretné. A képviselő-testület nevében is mondhatom, mi meg vagyunk 

elégedve intézményvezető asszony munkájával. A gyermekvédelmi ügyben semmiféle 

eljárást nem kezdeményeztem és nincs is miért. Én nem gondolom, hogy bárkit olyan 

atrocitás ért, ami ezt indokolttá teszi. 

 

A Körmendi utcai ingatlannál a vételárat letétbe helyeztük a bíróságon. Az ügyvédi 

megkeresésre nem kaptunk választ. Folytatjuk tovább az eljárást, ha szükséges peres úton is. 

 

A képviselő-testület tagjai közül szeretne-e valaki hozzászólni? 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Nálunk is történt károsodás a tetőben.  

 

Erdős Sándor János képviselő elmondta, hogy átlagban 3-400.000 Ft-os támogatást kaptak a 

lakosok azzal, hogy a lekerült palát a gyűjtőhelyre vihették, és ennek az ártalmatlanítását nem 

kellett kifizetniük. Elmondta, hogy ezt nagy segítségnek tartja. 

 

Elmondta, hogy aki tudott segített a bajbajutottakon igaz erről nem készítettek felvételeket, 

nem csináltak ebből politikát. A képviselő kérte, hogy ebből ne legyen politika, mert annak 

megvan a hely és az ideje. 

 

Elmondta, hogy Szászfalvi László Urat személyesen ismeri. úgy gondolja, hogy amit meg 

lehet azt megtett és a későbbiekben is meg fog tenni Kadarkútért. Kérte, hogy a segítés ne 

arról szóljon, hogy ételt osztanak és fényképezkednek és elmondják azt, hogy itt senki nem 

csinál semmit. 

 

Szeretné, hogy a képviselő-testületi ülés arról szólna, hogy Kadarkútért tegyünk. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Én úgy gondolom, hogy minden sérült tetőszerkezettel rendelkező lakó annak örült volna a 

legjobban, ha rá egy hétre az Állam kiutalja az egész tetőszerkezetre való összeget. Nyilván 

aki logikusan gondolkodik, tudja, hogy ez nem valósulhat meg. 

Az már egy óriási segítség, hogy a tetőszerkezetek megsérült héjazatát az önkormányzat az 

állam által támogatott pénzből elszállítja. És a házaktól el is szállította. Az önkormányzat 
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munkatársai által ez a hulladék össze is lett gyűjtve. Én is visszautasítanám, hogy itt nem 

történik semmi és senki nem segít senkinek. Meg lehet nézni az adakozók listáját, nagy részük 

a képviselő Úr által felénk irányított támogató volt. 

 

Nem tudom, hogy miért olyan rossz a FIDESZ Kadarkúton. Van másik hang is amiről nem 

beszélünk és nem is szeretnénk beszélni, mert nem a FIDESZ-szel és nem az ellenzékkel 

szeretnénk foglalkozni ennél az asztalnál, hanem Kadarkút Város dolgaival. Nyilván ezt ki 

lehet hegyezni arra, hogy az is Kadarkút város érdeke, hogy minél több támogatás érkezzen, 

de ennyire szélsőségesen nem tudom, miért kell ezzel foglalkozni. 

 

Képviselő-asszony megint összegyűjtött jó pár kérdést a polgármester Úrnak, amire félig 

meddig válaszolt és válaszolni fog a későbbiekben. Azt nem értem, hogy ezeket a kérdéseket 

egyebek napirendi pontban, vagy írásban miért nem lehet feltenni? Vagy minden testületi ülés 

előtt háromnegyed óráig ezzel fogunk foglalkozni? Az én véleményem szerint képviselő-

asszony a kérdéseit tegye fel vagy írásban, vagy az egyebek napirendi pontban. Ez, hogy itt 

minden testületi ülést ilyen jó hangulatban kezdünk és ilyen kérdésekkel, nem tudom, hogy 

mire fog vezetni. Én a magam nevében mondom, hogy ezek a napirendi pontok a következő 

érdemi munkától elveszik a kedvemet. Záporoznak azok a kérdések a polgármester felé, amik 

azt sugallják, hogy itt rossz a polgármester, rossz a jegyző, mindenki rossz. Engem személy 

szerint ezek a napirend előtti kérdések lehúznak, és elterelnek a munka mederéből. 

 

Rózsa János képviselő 

Nem szerettem volna hozzászólni, mert személyes érintettségem van. Én most a 

személyemben kicsit sértve érzem magam. Meg kell nézni, hogy ki és mennyivel támogatta a 

káreseményben a Kadarkúti embereket. Nem csak azért támogattam, mert magánember 

vagyok, hanem elsősorban azért mert képviselő vagyok. Teljesen mindegy milyen hitvallású, 

milyen  pártnak a tagja a polgármester, az ő felhívására, kérésére tettem, amit tettem. 

 

Rózsa János képviselő elmondta, hogy rengeteg időt töltött azzal, hogy a káreseményt 

szenvedőknek segítsen, saját idejében, saját pénzén és saját akaratából, mert a polgármester 

arra bíztatta, aki ahol tud segítsen. 

Elmondta, hogy segíthetett volna úgy is az Állam, hogy mindenkinek ad 2 millió forint 

kamatmentes kölcsönt ez is segítség lett volna. 

 

Elmondta, hogy több ízben kérte képviselő-asszonyt arra, hogy újságcikk írásával segítse az 

újság megjelenését, mert eddig ez nem történt meg. 

 

Rózsa János képviselő elmondta azt is, hogy az építőipari forgalmazók is kedvezményes 

vásárlást biztosítottak a jégkárosultak részére. A káresemény az emberekben nagyon nagy 

traumát okozott. Jövőre az évfordulóra egy megemlékezést szeretne, ahol megemlítené, hogy 

nagyon sok ember, nagyon sok munkával nagyon sokat segített a jégkárosultaknak. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Legelőször Rózsa képviselő Úrra szeretnék reagálni, hogy miért nem írok én ebbe az újságba. 

Kb. három hete volt egy olyan alkalom, amikor egy másik apropó okán azt a választ kaptam, 

hogy nem fog átcsúszni. Ne legyünk naivak, az én cikkem soha nem fog megjelenni, ez 

biztos. Ezen nem is kívánok vitát nyitni. 

 



8 

 

 

Az alpolgármester Úrnak szeretném azt mondani, azt mondja, hogy mindig háromnegyed óra 

elmegy. Az SZMSZ egyértelműen körülírja, hogy nekem mennyi időm van, mindig betartom. 

Azt is előírja, hogy mennyi a viszontválaszra a lehetőség.  

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő elmondta, hogy a képviselőtársai vannak többségben, 

nyújtsanak be SZMSZ módosítást. Ha ez a lehetőség nem lesz nem kell napirend előtt 

felszólalni. Elmondta, hogy azért szólal fel napirend előtt, mert egyszer az egyebek napirendi 

pontnál nem kapott szót. A veszélyhelyzet miatt nem volt testületi ülés. Elmondta, hogy úgy 

látta, hogy az SZMSZ ezt lehetővé teszi. 

Elmondta, hogy ha kérdése lesz felteszi írásban, de utána lehet nézni, hogy az írásban feltett 

kérdéseire hány választ kapott eddig. 

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy nem nagyon szokta a képviselőktől megvonni a 

szót, a képviselő asszonynak is mindig megadja. Elmondta, hogy azért mert a szólásszabadság 

híve. Elmondta, hogy egy polgármesternek van lelke és önbecsülése, és ha mindig olyan 

kérdéseket kap, hogy Ő milyen szar ember, milyen rosszul végzi a munkáját, akkor már 

hagyja.  

Elmondta, hogy megtakarította az önkormányzat az aljegyzői bért. Ebből megemelte a 

köztisztviselők bérét. Ha ez nem lett volna elmennének a kollegák oda ahol több bért fizetnek. 

Jegyző úr mivel kevesebb fizetést kap mint elődje a különbözetet szétosztotta a kollegái 

között. 

Elmondta, hogy Ő ezért a településért nagyon sokat dolgozik, vannak akik ezt értékelik is 

csak ők nem adnak ennek látványosan hangot. 

 

 

1. Beszámoló a lejárt képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt.  

 

Karsai József polgármester 

Kérdés, észrevétel nem lévén, aki elfogadja a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok 

végrehajtásáról szóló beszámolót az abban foglaltak szerint, kérem kézfelemeléssel 

szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

90/2021.(XII.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

2021. augusztus 10., szeptember 6., szeptember 30., október 

28. napján tartott, nyilvános ülésein hozott képviselő-

testületi határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót az 

előterjesztés szerinti tartalommal elfogadja.  

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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2. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testületének a Kadarkúti Közös 

Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselőket megillető szociális, jóléti, 

egészségügyi és egyéb juttatásokról, valamint szociális és kegyeleti támogatásokról szóló 

14/2016.(XII.9.) önkormányzati rendelete módosításához 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadva.  

 

Ez a rendelet a 10%-os illetménykiegészítésről szól. Kérjük a képviselő-testületet, ahogy az 

eddigi években, a 2022-es évben is szíveskedjék ezt a dolgozók számára biztosítani. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy a hivatal dolgozóinak többsége személyi bért 

kap, így a dolgozók nagy részénél a 10%-os illetménykiegészítés csak elméleti jelentőségű. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselőket 

megillető szociális, jóléti, egészségügyi és egyéb juttatásokról, valamint szociális és kegyeleti 

támogatásokról szóló 14/2016.(XII.9.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 9/2021. (XII. 9.) 

önkormányzati rendelete 

a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselőket megillető 

szociális, jóléti, egészségügyi és egyéb juttatásokról, valamint szociális és kegyeleti 

támogatásokról szóló 14/2016.(XII.9.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

3. A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselők 

vonatkozásában magasabb összegű illetményalap megállapításáról szóló önkormányzati 

rendelet megalkotása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés és a rendelet-tervezet írásban kiadva.  
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Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy a bérezés összetételéről az előző napirendi 

pontnál elmondottakat fenntartja. Elmondta, hogy a törvényben több mint 10 éve minimálisan 

garantált 38.650 forintos illetményalappal szemben az előterjesztés 43.000 forintos 

illetményalapot tervez megállapítani. Kérte a tisztelt képviselő-testületet figyelemmel arra, 

hogy ennek sincs jelentősége az ezen elv alkalmazásával is összeálló dolgozói bérekhez 

képest mindig magasabb a személyi bér. Így ez is elméleti jelentőségű.. A 2022-ben 

tervezendő költségvetést a 2021-es költségvetéshez képest érdemben befolyásolni nem fogja. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselők 

vonatkozásában magasabb összegű illetményalap megállapításáról 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 10/2021. (XII. 9.) 

önkormányzati rendelete 

a Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselők 

vonatkozásában magasabb összegű illetményalap megállapításáról 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

4. A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal 2022. évi teljesítménykövetelményeinek 

alapját képező kiemelt célok meghatározásához. 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés  írásban kiadva.  

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy  ez is olyan napirendi pont amelyet minden 

évben meg kell határoznia a képviselő-testületnek. A közfeladatok ellátásait szem előtt tartó 

célok kerültek kialakításra, hasonlóan a korábbi évekhez. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztésben foglalt határozati javaslatot fogadja el. 
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Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

91/2021.(XII.9.) önkormányzati határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalban foglalkoztatott 

köztisztviselőkkel szemben, 2022. évre szólóan az alábbi – 

a teljesítménykövetelmények alapját képező – kiemelt 

célokat határozza meg: 

 

   Önkormányzati gazdálkodás területén a hátralékok 

mértékének csökkentése, végrehajtási intézkedések 

hatékonyságának növelése. 

   Az ügyintézési határidők maradéktalan betartása. 

   Továbbképzési tervekben foglaltak betartása. 

   Feladatellátás hatékonyságának javítása, különös tekintettel 

az ügyfél elégedettség területén (ügyintézés során az 

ügyfelek segítése). 

 

Felelős:  Karsai József polgármester 

  dr. Szalontai András jegyző 

Határidő:  folyamatos 

 

 

5. Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház szakmai programjának jóváhagyása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

Az előterjesztés  írásban kiadva.  

 

A kiküldött anyag szerint kívánjuk előterjeszteni, azzal a kiegészítéssel, hogy amit még a 

novemberre tervezett képviselő-testületi ülés előterjesztés melléklete szerint kaphattak a 

Tisztelt képviselők anyagot, ahhoz képest időközben szakmai alapon a felügyeleti szerv 

felhívására történő programnak az átdolgozása a jelenlegi anyag. Az átdolgozott szakmai 

programot láthatják az előterjesztés mellékleteként. A szakmai felügyeleti szerv hosszan 

taglalta az első körben benyújtott szakmai programtervezetet, és az azt készítő 

gyerekházvezető asszony kollegáimmal együttműködve frissítette a szakmai programot, 

melyet a felügyeleti szerv december 20-ig vár újabb véleményezésre. Kérjük a gyerekházat 

fenntartó Tisztelt képviselő-testülettől a szakmai program ezen formában történő elfogadását. 

 

Karsai József polgármester 

Tulajdonképpen ez már azok alapján készült, amit az ellenőrzés során észrevételeztek és a 

hiányosságokat is tartalmazza. 
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Vörös Éva gyerekház vezető 

Ami a legfontosabb volt, hogy nem volt határozatszám. 2013. óta úgy működött a gyerekház, 

hogy nem volt határozatszáma a szakmai programnak. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ez azért bővebben ki volt fejtve. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ezt kifejtené! 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Az előterjesztésben kiküldtük. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Egy pár mondatban legyen szíves, mégis csak Ön az előadója a napirendi pontnak. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Az írásban kiküldött anyag szerint fenntartom az előterjesztést, konkrét kérdésekre 

válaszolok. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A szakmai programmal kapcsolatban lenne pár kérdésem. Észrevettem, hogy a novemberi 

testületi ülésre más írásos anyagot kaptunk. Abban nem is volt hónapra lebontva a 

foglalkoztatott gyermekek száma. Ebben hónapra pontosan megkaptuk a számokat. Azt 

szeretném kérdezni, hogy a hónapok mellett található főt hogyan kell értelmeznünk. Ez mint 

jelent gyakorlatilag. Áprilisnál pl. 40 fő szerepel. Ez 40 alkalom, vagy 40 családot mozgat 

meg a program?  

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Ez éppen 40 főt jelent, az adott hónapban. Vannak olyan gyerekek, akik elmennek 

bölcsődébe, tehát ez az év folyamán is adódhat, az óvodába általában szeptemberbe. Akkor 

változik a létszám. Meg van határozva, hogy ebből mennyi a rendszeres gyermekvédelmi 

támogatott, mennyi a hátrányosan halmozott helyzet. Erre is oda kell figyelnünk az 

indikátorok számításánál. Mi tartjuk mindig az elvárt indikátorokat sőt, még több is nálunk. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

A 40 fő ez 40 gyermek? 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Igen 40 gyermek. 

 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Ez csak Kadarkúti, vagy vidéki gyerek is van? 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Csak Kadarkúti. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Ez 40 külön háztartás? 
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Vörös Éva gyerekház vezető 

Igen. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Van Kadarkúton 0-3 éves korig 40 fő gyermek, aki rendszeresen bejár az intézménybe? 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Igen. De most 2021-ben ez megváltozott. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

2021.áprilisában 20, májusban 43, június 44. 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Igen, de lehet látni, hogy novemberben már 24 fő volt, mert nagyon sokan elmentek az 

óvodába. Most megemelkedett a létszám decemberben, most 26 fő összesen. Három családot 

sikerült most összetoboroznunk a családlátogatások alkalmával. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Ha jól értelmezem, novemberben van olyan alkalom, amikor 24 gyermek meg egy szülő 

kísérő, tehát akár 48 ember akár a gyerekházban tartózkodik egy alkalommal. 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Nem egy alkalommal, egy hónapban ennyi az összes gyerek. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Én nem ezt kérdeztem, akkor van olyan lehetőség, hogy hétfőn mind a 24 család elmegy? 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Van olyan igen, amikor közösségi rendezvény van, eljöhet 24 család. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Tehát januárban akár 80 fő ott lehetett volna az intézményben? 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

A pandémia miatt nem lehetett. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Tehát akkor havonta, vagy összesen. 

 

Karsai József polgármester 

A 20 munkanap alatt voltak negyvenen. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Nem 20 munkanap alatt, mert van aki mindennap részt vesz. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Ha 40 család van, akkor az nagyon jól működő intézmény, mert 40 családot mozgat, de ha 

csak 40 alkalom, az már annyira nem jó. 
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Kujbus András György képviselő 

Lefordítva, egy azon gyermek többszöri megjelenése beletartozik ebbe a számba itt erről van 

szó, nem 40 családról. 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Nekünk van egy olyan statisztikánk is, hogy akik a gyerekházba bejönnek havonta x 

alkalommal, a rendszeres bejáró gyerekeknek ez a létszáma. De ahogy én lebontottam 

januártól- novemberi hónapig, ez az összlétszám, ennyien vagyunk összesen. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Tehát nem 40 háztartás, hanem ez az össz létszám? 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Nem 40 háztartás. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ez azt jelenti, hogy 20 nap alatt 40 fő látogatta mag az intézményt, az 2 ember naponta. 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

A rendszeresen bejáró gyerekek ezek. Előírás, hogy egy héten min. két alkalommal be kell 

jönni annak a családnak. Tehát vagyunk most 26-an és hetente két alkalommal be kell 

jönniük. Teljesen mindegy melyik napokon. Amikor a korai fejlesztések és a rendezvények 

voltak szinte mindenki ott volt. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Másképp kérdezem. Jelen állapotban az intézményünk hány 0-3 éves gyermekkel áll 

kapcsolatban? 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Decemberi adatok szerint összesen 26 fővel. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Januárban meg volt, hogy 40 családdal? 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Igen. De elmentek óvodába. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Nem értem még mindig. Nem azt kérdeztük, hogy miért esett le ez a szám. 

Többször kérdeztük, hogy 40 háztartással állnak kapcsolatban. Ez a szám, ami a fő előtt van 

azt jelenti, hogy ennyi háztartással állnak kapcsolatban. Ezért kérdeztem, ha mindenki eljön 

akár 80 fő is ott tartózkodik. 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Nem 80 fő soha nem tartózkodott ott. 

 

Karsai József polgármester 

A 40 főbe lehet, hogy x gyerek ötször volt. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Az optimális eset lenne.  A 40 főbe az x gyerek nem lehet ötször, mert elmondta az 
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intézményvezető asszony, hogy akivel rendszeresen kapcsolatban állnak, annak hetente 

kétszer biztosan be kell mennie. 15 ember heti kétszer, az heti 30 eset biztosan. Ha négy héttel 

számolunk 120 fő és mellette még van olyan, aki hetente egyszer talál be, az a 15 és a 40 

közötti különbség. Ez lehet 5 ember egy alkalommal, lehet hat ember és lehet 0. 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Nyitott a ház, bármikor bejöhetnek a képviselők. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Pont azért tettem fel a kérdést, mert az utóbbi időben én sokat jártam ott, de ennyi gyerekkel 

én nem találkoztam. Meg akartam érteni, hogy ezek a számok mit takarnak. 

Arra voltam kíváncsi, hogy az intézményünk mennyire aktív, mennyi gyereket foglalkoztat. 

Látom a heti programban az étkezést is. Kérdésem, hogy az étkezést hogyan tudják adott 

napra kiszámolni, a maradék étellel mi történik? 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Nem konyhai melegétel fogyasztás történik, hanem tízóraiztatás. A tízóraiztatásra 2013 óta az 

önkormányzat 15.000 Ft ellátmányt fizet nekünk. Ezt az összeget veszem fel és ezzel az 

összeggel kell nekem elszámolni. 2013 óta változtak az ÁFA kulcsok, emelkedtek az árak, 

stb. Úgy tudjuk ezt az egészet kikalkulálni, hogy kerestem támogatót. 

 

Vörös Éva gyerekház vezető elmondta, hogy az árak sokat emelkedtek, a minőség nem 

mindig az elvárt. Elmondta, hogy napi jelenléti ívek vannak, bármikor meg lehet nézni. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület  a Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 2021. évi szakmai 

programját az előterjesztés szerinti tartalommal fogadja el. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

92/2021.(XII.9.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 2021. évi szakmai 

programját az előterjesztés szerinti tartalommal jóváhagyja. 

 

Felelős:  Karsai József polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

 

6. A 2021. évi munkaruha juttatás 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

Az előterjesztés  írásban kiadva.  

 

Az előterjesztést annyival kívánom kiegészíteni, hogy a határozati javaslat és a munkakörök 

felsorolása is kiegészítésre szorul a gyermekház vezető és a gyerekház munkatárs rovattal. 



16 

 

 

Mivel Kadarkút Város és általa fenntartott intézmények körébe tartozó szabályzatot készítünk, 

ezért kérem a Tisztelt képviselő-testületet, hogy azzal a kiegészítéssel fogadja el a 

szabályzatot, hogy a gyermekház vezető és a gyerekház munkatárs rovattal és a hozzá tartozó 

25.000 Ft-os összeggel kiegészül. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztésben foglalt határozati javaslatot fogadja el. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 93/2021.(XII.9.) 

önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Kadarkút Város Önkormányzata, 
a Kadarkúti Gyermekkert Óvoda és Mini Bölcsőde, és a Kadarkúti Szociális 
Alapszolgáltatási Központ alkalmazásában álló  munkavállalói részére munkaruha juttatást 
biztosít a 2021. évre, összesen 880.000,-Ft összegben, munkakörök szerint az alábbi 
összegekben: 

Munkakör Munkaruha juttatás összeg Ft/2 
év/fő 

szakács, konyhalány 25.000 

családsegítő, szociális gondozó 25.000 

takarító 20.000 

karbantartó, gépkocsivezető 20.000 

védőnő 25.000 

óvodapedagógus, dajka, pedagógiai 
asszisztens, kisgyermeknevelő 

20.000 

gyerekház vezető, gyerekház 
munkatárs 

25.000 

A Képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a munkaruha juttatáshoz szükséges 
880.000,-Ft összeg kifizetéséről 2021. december 15. napjáig gondoskodjon. 
 
Felelős: Karsai József polgármester 
Határidő: 2021. december 15. 

 

 

7. A 2021.06. június 25-én történt viharkár további károsultjainak támogatása 

Előadó: Karsai József polgármester 

Az előterjesztés  írásban kiadva.  

 

Karsai József polgármester elmondta, hogy a viharkárosultak számlájára közel három hete 

nem érkezett újabb összeg. Elmondta, hogy kiosztásra került 13.194.985 Ft. támogatás 179 
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ingatlan részére. A számlán a támogatás kiosztása óta még összegyűlt 6.121.613 Ft támogatás, 

amit szeretne, ha a képviselő-testület kiosztana, illetve meghatározná a kiosztás szempontjait. 

Elmondta, hogy ezt az összeget azok között kell kiosztani, akik még semmilyen támogatásban 

nem részesültek. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Szeretném ismételten benyújtani az érintettségemet, nem kívánunk semmilyen támogatást 

kérni. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Az előterjesztést novemberben írtam, azzal tervezetten, hogy a november 25. tervezett ülésen 

kerül tárgyalásra, és december 15.-i kifizetési határidőt irányoztam elő. Ezt a határidőt nem 

tudjuk tartani, szeretném az ünnepekre való tekintettel január 30-31 határidőre módosítani. 

 

Kujbus András György képviselő 

Arra kérném jegyző Urat ismertesse a lehetőségeket. 

 

Dr. Szalontai András jegyző ismertette  az „A” határozati javaslatot, mely szerint a befolyt 

összeget teljes egészében és egyenlő részben a viharkárosult azon háztartások 

lakóingatlanainak tulajdonosai között osztja fel, amely háztartások egyik tulajdonosa sem 

részesült az első körös támogatásban. 

Felkéri a polgármestert, hogy a célra rendelkezésre álló összeg 1/X részét ingatlanonként 

fizesse ki oly módon, hogy egy károsult háztartás a keretösszeg 1/X-ed részében részesüljön 

támogatásban és X= a 2021.06.25. napi viharkár jégkár azon háztartásainak száma, akik Első 

körben nem voltak támogatottak és ahol a vizsgált formailag megfelelő kérelem alapján 

megállapítható, hogy az ingatlan tetőszerkezete, illetve tetőhéjazata a viharkár jégkárban 

legalább 50%-ban károsult. 

 A Támogatás feltétele a tulajdonos életvitelszerű tartózkodása a károsult ingatlanban ide nem 

értve azt az esetet, ha ingatlanát éppen a kár miatt kellett elhagynia.  

 A támogatás kérelemre adható. A kérelemhez csatolni kell a károsodást igazoló 

dokumentumokat, különösen a kárt alátámasztó kárszakértői véleményt. 

 
Elmondta, hogy ezt az igazolást a károsultak be tudják adni, ha volt biztosításuk vagy kárszakértői 

eljárásuk. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

És akinek nem volt biztosítása? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Annak egyéb módon kell igazolni. 

 

 

Karsai József polgármester 

Szerintem egészítsük ki a javaslatot azzal, hogy felújításra fordított számlával igazolt összeget 

mutassa be. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

És ha ez jégkártól független számla? 
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Kujbus András György képviselő 

Ragaszkodnunk kell továbbra is, hogy bejelentett lakcímmel rendelkezzen az adott 

ingatlanon, kérelmet nyújtson be. 50%-ban húztuk meg a határt. Itt azt kellene eldöntenünk, 

hogy valóban csak azok az emberek kapjanak ebből az összegből, akik az előző körben nem 

részesültek támogatásban. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Pontosan Kujbus András György képviselő mondta, hogy tartson ki a képviselő-testület azon 

elv mellett, amit meghozott. Én ezt a javaslatot nem tudom támogatni, mert nem lehet tudni, 

hogy mennyien fogják beadni, és abból háború lesz ha 10 embernek kiosztunk 6 millió 

forintot. Az első körben adott 73.715 Ft felett nem adhatunk senkinek sem többet. Bármelyik 

határozat is lesz maximálni kell a 73.715 forintot. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Én is egyetértek ezzel a 73.715 forintos max. határral. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Ezzel én is egyetértek, de ha marad fenn összeg annak a szétosztásáról is beszélnünk kell. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Nem tudjuk hány ember adja be és mekkora összeg marad még. Én nem tudok úgy dönteni, 

hogy 5 millió forintról döntök, vagy 100 ezer forintról. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Az első körben azok a károsultak, akik megfeleltek a feltételeknek kaptak 73.715 forintot.  

Teljesen logikus, hogy a második körben ne kaphasson többet valaki, már csak azért sem mert 

itt már kétesebb a bizonyítás. A második körben a jogosultak, akik az első körben nem kaptak 

ugyanúgy megkapják a 73.715 forintot. Ezzel a 6 millió forint nem fog elfogyni. Ahhoz kb. 

88 további igénylőnek kellene lennie a 179 elsőkörös igénylő felett.  

A 6 millióból megmaradó összeget egyenlő részben az összes igénylő között kiosztjuk és így 

mindenki egyenlően részesedik a támogatásból. Ezt tartalmazza a „B” verzió. 

 

Kujbus András György képviselő 

Amit a jegyző Úr mondott az minden paraméternek megfelel, mert mindenki ugyanannyi 

pénzt kap. Akinek nem volt biztosítása az mivel igazolja a kárt? 

 

Karsai József polgármester 

Számlák, fotó egyéb igazolás. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztésben foglalt „B” határozati javaslatot 

fogadja el 2022. 01.30. teljesítési határidővel. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 
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Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 94/2021.(XII.9.) 

önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a 2021.06.25. napi 

viharkár jégkár károsultjainak részére felajánlott, az OTP 11743002-15397586-10170001 

számú számlán elkülönítetten gyűjtött és még rendelkezésre álló 6.121.613 Ft támogatási 

összeget e célnak megfelelően felhasználva az alábbi módon kívánja elosztani:  

 

1. A befolyt összeget részben a viharkárosult azon háztartások lakóingatlanainak tulajdonosai 

között osztja fel, amely háztartások egyik tulajdonosa sem részesült a Képviselő-testület 

31/2021. (VII.28.) sz döntése alapján (a továbbiakban: „Első kör”) támogatásban, részben 

pedig az Eső körben már támogatásban részesült károsultak között osztja fel. 

2. Felkéri a polgármestert egyrészt, hogy a célra rendelkezésre álló összegből az Első körben 

kifizetett támogatási összeggel azonos összegben a 2021.06.25. napi viharkár jégkár azon 

háztartásait részesítse támogatásban, amelyek tulajdonosai Első körben nem voltak 

támogatottak és ahol a vizsgált formailag megfelelő kérelem alapján megállapítható, hogy az 

ingatlan tetőszerkezete, illetve tetőhéjazata a 2021.06.25. napi viharkár jégkárban legalább 

50%-ban károsult. 

3. Felkéri a polgármestert továbbá, hogy a célra, e határozat 2. pontjában felhasználtakon felül 

rendelkezésre álló összeg (a továbbiakban „Fennmaradó keretösszeg”) 1/X részét 

ingatlanonként fizesse ki oly módon, hogy egy károsult háztartás a keretösszeg 1/X-ed 

részében részesüljön támogatásban és X= a 2021.06.25. napi viharkár jégkár e határozat 2. 

pontja alapján elismert háztartásainak száma + az Első körben támogatott háztartások száma. 

3. A Támogatás feltétele a tulajdonos életvitelszerű tartózkodása a károsult ingatlanban ide 

nem értve azt az esetet, ha ingatlanát éppen a kár miatt kellett elhagynia.  

4. A támogatás kérelemre adható. A 2. pont szerinti támogatási kérelemhez csatolni kell a 

károsodást igazoló dokumentumokat, különösen a kárt alátámasztó kárszakértői véleményt. 

5. A döntés hatályát veszti, és a Képviselő-testület e tárgyban újabb döntést hoz, amennyiben 

a 2. pontnak megfelelően benyújtott kérelmek száma meghaladja a 60-at. 

 

Felelős: Karsai József polgármester  

Határidő: 2022.01.30.  

 

 

8. Farkas János Kadarkút, Kossuth L. u. 31. szám alatti lakos kérelme 

Előadó: Karsai József polgármester 
 

A kérelem és az előterjesztés írásban kiküldésre került. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő bejelentette az elfogultságot a napirendi ponttal kapcsolatban. 

 

Kollégáim a csereügyletben érintett ingatlanokkal kapcsolatos szabályokat átnézték, a 

felajánlott termőföld és a jelen pillanatban még közút művelési ágú területeknél. És 

megállapításra került, hogy a Kadarkút 0136/1. hrsz. alatti „kivett közút” ingatlan egy részéért 

felajánlott Kadarkút 091/36. hrsz. „szántó” csereingatlanát – tekintettel arra, hogy a tervezett 

földforgalom a mező- és erdőgazdasági földek forgalmáról szóló 2013. évi CXXII. törvény 

12. §-ába ütközik – ezért nem tudjuk elfogadni. 

 

A képviselő-testület részéről kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. Farkas János Kadarkút, 

Kossuth L. u. 31. szám alatti lakos, kérelmező kért szót, amit a képviselő-testület 

beleegyezésével Karsai József polgármester megadott. 
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Farkas János Kadarkút, Kossuth L. u. 31. szám alatti lakos, kérelmező 

Nem szerettem volna a képviselő-testületi ülésre eljönni, de a múltkori testületi ülésen 

elhangzottak olyan dolgok, amit szeretnék tisztázni a területtel kapcsolatban. 

Ez a régi vasút területe. Két problémát vázoltak fel a képviselők és a jegyző. Az egyik az volt, 

hogy ez a terület kettévágná a területet, ami nem állja a valóságot, mert ez a területnek a 

legvége, valaminek a vége nem tudja kettévágni a területet. A másik a bicikliút kérdése volt. 

Lehet, hogy rajt van még a terveken, de az ezelőtt értékesített út ugyanúgy bicikliút volt, tehát 

ott ez nem volt probléma. A jegyző Úrtól szeretném megkérdezni, hogy megnéztem körbe a 

területeket. Az a régi vasút helye végig. Nem egy helyen a régi vasút nyomvonala az szántó. 

Akik ezt meg tudták oldani, hogy ez szántó legyen, akkor azok törvénytelenséget követtek el, 

vagy hogy lett az? 

 

Kujbus András György képviselő 

Ez egy gyakorlati kérdés, amelyre tudjuk a választ mindannyian, nem szabályszerű viszont 

megcsinálják. 

 

Farkas János Kadarkút, Kossuth L. u. 31. szám alatti lakos, kérelmező 

Akkor például a mentőállomás nem szabályszerűen készült, mert a vasút nyomvonalán van, és 

ugyanúgy bicikliút volt? 

 

Kujbus András György képviselő 

Nem is merem feltételezni, hogy nem szabályszerűen készült. És akkor nem is állna ott, de én 

nem erre válaszoltam, hanem arra, hogy ez egy gyakorlati kérdés volt és természetesen nem 

szabályszerű, aki ezt megteszi. De látjuk, hogy a gyakorlatban ezt megteszik. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Üdvözlöm Farkas Urat. Valóban nem kettévágja, hanem a végén van. Ettől függetlenül fenn 

áll ez a tétel. Nem vizsgáltam tovább, ugyanis ott megakad az egész dolog, hogy termőföldet 

ajánl nem termőföldért. Innentől fogva törvénytelen, nem lehet ilyen csereügylet. 

 

Farkas János Kadarkút, Kossuth L. u. 31. szám alatti lakos, kérelmező 

Tehát a jelenlegi közutat nem lehet átminősíteni magánúttá? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Én ezt nem vizsgáltam. Mert termőföldet termőföldre lehet cserélni.       

                                                                                     

Farkas János Kadarkút, Kossuth L. u. 31. szám alatti lakos, kérelmező 

A magánutat át lehet minősíteni fás területté ami, jelen pillanatban is most ott található. 

A fás területen pedig termőföldnek minősül, tehát jogilag megoldható a probléma. 

Ez a kérdés. De egyébként a témát szeretném lezárni, mert akkor visszavonom a kérelmemet. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Nem kell visszavonnia, mert ha a legnagyobb jószívvel a testület most ezt megszavazza, a 

földhivatal visszadobja és nem fogja bejegyezni. Termőföldet termőföldre lehet cserélni. 

 

Farkas János Kadarkút, Kossuth L. u. 31. szám alatti lakos, kérelmező 

Értem, de át lehet minősíteni termőfölddé. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Nem ehhez a témához, de ilyet már csináltunk egyszer. Ott minősítettünk? 
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Dr. Szalontai András jegyző 

Bocsánat képviselő- asszony befolyásolja a döntést. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Visszavonta, nem? 

 

Rózsa János képviselő 

Az megoldás, hogy megosztják azt a területet, és át lesz minősítve? Kinek kell átminősíteni? 

 

Karsai József polgármester 
A tulajdonosnak kell átminősíteni. 

 

Rózsa János képviselő 

Ha leválasztjuk és a földutat átminősítjük termőfölddé, utána lehet cserélni, ez megoldható? 

Itt most nekünk képviselőknek arról kellene döntenünk, hogy akarjuk-e leválasztani és 

átminősíteni. Ez kinek a költsége legyen, és ha megvan akkor csereképes lesz-e a két  föld? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Szerintem ez nem rendeltetésszerű joggyakorlat. Az rendeltetésszerű, ha az önkormányzat 

úgy dönt, hogy bizonyos földjeit termőfölddé szeretné minősíteni. De az, hogy van egy nem 

lehetséges földcsere, amit nem véletlenül a jogalkotó nem kíván és tilt, azt mi játszuk ki és 

erről hozzunk testületi döntést, hogy kijátszuk a törvényt? Ehhez én nem szeretnék 

asszisztálni. 

Ha teljesen függetlenül ettől szeretné termőföldként hasznosítani a képviselő-testület annak az 

útnak véletlenül pont azt a részét amit a Farkas Úr meg szeretne szerezni…… 

 

Farkas János Kadarkút, Kossuth L. u. 31. szám alatti lakos, kérelmező jegyző Úr szavába 

vágott és elmondta, hogy az Ő célja nem az, hogy a termőföldjét eladja, neki az a terület 

kellene, mert fel tudná használni. Mivel volt egy precedens hasonló földcserére úgy gondolta 

ez is megvalósulhat. Elmondta, hogy neki nem célja az, hogy a nagyobb értékű szántó 

területét elcserélje egy kisebb értékűért, neki az is megfelelt volna, ha magánúttá minősítik, és 

az önkormányzat eladja neki. Elmondta, hogy nem ez volt a kérelem tárgya és a kérelmét 

visszavonta és el fogja dönteni a későbbiekben hogyan jár el. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Mivel Farkas János Kadarkút, Kossuth L. u. 31. szám alatti lakos a kérelmét visszavonta, 

javaslom, hogy a kérelmet vegyük le a napirendről. 

Aki ezzel egyetért,kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

95/2021.(XII.9.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő- testülete úgy döntött, 

hogy mivel a napirend tárgyalásakor jelen lévő Farkas János 

Kadarkút, Kossuth L. u. 31. szám alatti lakos a 0136/1. hrsz. alatti 
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„kivett közút” ingatlan egy részéért felajánlott Kadarkút 091/36. hrsz. 

„szántó” elnevezésű ingatlancserére vonatkozó kérelmét személyesen 

visszavonta, a kérelmet a képviselő-testület – mint okafogyottat-  

leveszi napirendről. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

 

 

Farkas János Kadarkút, Kossuth L. u. 31. szám alatti lakos elhagyta a termet. 

 

Rózsa János képviselő 

Mi az akadálya az átminősítésnek? 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Az a lényege, hogy a fásított terület, már a földtörvény hatálya alá tartozik. Tehát az 

önkormányzat ezt fásított területté minősítette volna át, akkor semmilyen jogszabályba nem 

ütközik. Be kell menni a földhivatalba és utána kell járni. A földhivatalba készségesen 

válaszolnak rá. Nyilván ha úgy kérdezek, hogy megoldást szeretnék rá találni. Ha úgy 

kérdezek, hogy hogyan nem lehet, akkor ezeket a mondatokat fogják mondani. 

 

Kujbus András György képviselő 

A benyújtott kérelemben szerepelt-e hasonló, ha akadályba ütközik jogszabályilag ez a dolog, 

akkor történjen valami átmódosítás? 

Én úgy olvastam, hogy ilyenről szó nem volt. Azért nem értem képviselő társamat, hogy miért 

próbál megoldást találni egy olyan dologra, ami a kérvényben nem szerepel. 

Ha a kérelmező ezzel a módosítással újra beadja ezt a kérelmet, akkor újra fogunk róla 

beszélgetni. 

 

9. Biztos Kezdet Gyerekház korai fejlesztési program 

Előadó: Karsai József polgármester 
Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Dévai Fizioterápia Egészségügyi Szolgáltató Kft. szakemberhiányra hivatkozva nem tudja 

tovább vállalni a Dévai gyógytornát, és ez helyett összesen bruttó 52.000 forintot szeretne 

átcsoportosítani egy másik fejlesztési programra. Ez a korai fejlesztő program. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a Dévai Fizioterápia Egészségügyi Szolgáltató Kft-vel 2021.01.29. napján 

kötött szerződésést azonnali hatállyal mondjuk fel, és körülmények megfelelő változása 

esetén, újbóli teljesítőképesség esetén kössük újra.  

 

Javaslom továbbá, hogy a képviselő-testület a Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház korai 

fejlesztési havi 4 alkalommal történő programjára havi 4x 13.000 Forintot csoportosítson át. 

 

Aki ezzel egyetért,kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen 1 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 



  

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

96/2021.(XII.9.) számú határozata 

 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 

Dévai Fizioterápia Egészségügyi Szolgáltató Kft-vel 

2021.01.29. napján kötött szerződését, a szerződés 5.3 

pontja alapján azonnali hatállyal felmondja, mivel a 

vállalkozó a szolgáltatást bizonytalan ideig nem tudja 

ellátni. 

   

A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a 

gondoskodjon a vállalkozóval kötött szerződés 

felmondásáról, ugyanakkor a körülmények megfelelő 

változása, újbóli teljesítőképesség esetén kösse újra.  

A képviselő-testület a Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 

korai fejlesztési havi 4 alkalommal történő programjára havi 

4x 13.000 Forintot átcsoportosít. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
 
 

Kujbus András György képviselő 

Ez az átcsoportosítás a korai fejlesztésben milyen tevékenységet fog takarni? 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

A béres Erika lánya Béres Katinka, mint óvodapedagógus ugyanazokat a tevékenységeket 

végzi a korai fejlesztésen mint Béres Erika, de jóval kevesebb összegért. 

 

Kujbus András György képviselő 

A korai fejlesztésen belül TSMT-s tevékenységet folytat-e a hölgy. 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Nem. 

 

Kujbus András György képviselő 

Lát-e arra lehetőséget, hogy az intézmény falain belül TSMT tevékenységet bevonjunk. A 

TSMT-s tevékenységnek komoly létjogosultsága van napjainkban. Úgy gondolom, ha ilyen 

szakemberek élnek és dolgoznak a településen, akkor próbáljuk meg őket bevonni ebbe a 

dologba. 

 

Vörös Éva gyerekház vezető 

Tegnap a polgármester Úrral pontosan arról beszéltünk, hogy szeretném a gyógytornát hetente 

két alkalommal, összesen két órában folytatni. Megkérdeztem a polgármestert, mert úgy 

tudom, hogy az ő felesége TSMT gyógytornával foglalkozik.  

Kujbus András György képviselő 

A polgármester Úrnak személyes érintettsége van ebben a dologban és sokszor megütötte már 

a bokáját azzal, hogy próbált szorgalmazni hasonló dolgokat. 
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Karsai József polgármester 

A feleségemet egyéb más támadások is érték, azért mert Karsainénak hívják. 

Megpróbálunk erre a kérdésre januártól megoldást keresni. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Ezt a fejlesztést mi finanszírozzuk? 

Támogatjuk még az étkezést is ahogy a korábbiakban hallottuk. Ez egy komoly összeg. Én 

emlékszem, amikor ez a ház elindult, arról volt szó, hogy ehhez nem kell hozzátenni semmit. 

 

10. Biztos Kezdet Gyerekház szolgáltatás nyújtásának szüneteltetése 

Előadó: Karsai József polgármester 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház vezetője kéri Kadarkút Város Önkormányzat 

Képviselő-testületét, mint fenntartót, hogy engedélyezze a gyerekház 2021. december 17. 

napjától 2022. január 2. napjáig - összesen 10 nap időtartamban- történő bezárását.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület járuljon hozzá a A Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház 

2021. december 17. napjától 2022. január 2. napjáig - összesen 10 nap időtartamban- történő  

szüneteltetéséhez. Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

97/2021.(XII.9.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

a Csupaszív Biztos Kezdet Gyerekház szolgáltatás 

nyújtásának 2021. december 17. napjától 2021. december 

31. napjáig (10 munkanap) tartó szüneteltetéséhez 

hozzájárul. 

 

Felelős:  Karsai József polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

 

 

11. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. évi munkaterve 

Előadó: Karsai József polgármester 

A munkaterv írásban kiadva. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Egy kiegészítést tennék a munkatervvel kapcsolatban. Megszokott volt, hogy a Hivatal éves 

beszámolóját december hónapban hallgathatja meg a képviselő-testület a jegyzőtől. Én ezt 

szeretném kerek évhez igazítani. Azért is mert 2021. január 1. óta vagyok itt és 12 hónapnyi 
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beszámolót most nem tudnék Önöknek produkálni. Az lenne a kérésem, hogy a munkatervet 

azzal a kiegészítéssel szavazzák meg, hogy a 2022. januárra tervezett képviselő-testületi 

ülésen fogadják el tőlem a teljes 2021 évi hivatali beszámolómat. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Egyszer azt mondta, hogy Ön minősíti a mindenkori jegyző munkáját, és ezt elfogadtatja a 

testülettel is. Lehet, hogy az én figyelmemet elkerülte, vagy valamelyik napirendi pontba 

belefért, de én a két teljes évemben vagyok és egyszer nem szavaztam meg ezt. Ez mikor van, 

vagy ez már nincs? 

 

Karsai József polgármester 

Ez munkáltatói jogkör. Ezt csak informálisan mondtam, ez nem a képviselő-testület jogköre. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Ha a képviselő-testület elé kerül a jegyző minősítése, az adott esetben fegyelmi 

összefüggésben kerülhet oda, de csak zárt ülésre. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület a testület 2022. évi munkatervét, az előterjesztés szerinti 

tartalommal fogadja el.  Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

98/2021.(XII.9.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  

testület 2022. évi  munkatervét az előterjesztés szerinti 

tartalommal elfogadja. 

Felelős:  Karsai József polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

 

12. Kadarkút Város Környezetvédelmi Programja felülvizsgálatának megrendelése 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

Kadarkút Város Környezetvédelmi Programja az önkormányzat környezetvédelmi cselekvési 

programját hatéves időtartamban határozza meg, a programot szükség szerint, de legalább 

kétévente felül kell vizsgálni.  

A BT MINT BT. -7624 Pécs, Angster J. u. 39/d.- által készített új környezetvédelmi 

programot 2019. november hónapba fogadta el a Képviselő-testület, így a program 

felülvizsgálata esedékessé vált.  

A program felülvizsgálatára a BT MINT BT.  300.000.- Ft. + ÁFA összegű ajánlati árat adott.  

A program felülvizsgálatának költsége a Kadarkút Város Önkormányzatának 2021. évi 

költségvetésében szereplő környezetvédelmi díj tartalék terhére elszámolható.  

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 
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Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület a BT MINT BT. által a Kadarkút Város Települési 

Környezetvédelmi Programjának elkészítésére adott 300.000.- Ft. + ÁFA összegű ajánlatát 

fogadja el, a felülvizsgálat elvégzésével ajánlattevőt bízza meg. 

Javaslom továbbá, hogy a Képviselő-testület kérje fel a polgármestert, hogy a döntésről 

ajánlattevőt tájékoztassa, egyidejűleg bízza meg a polgármestert a szerződés aláírásával.  

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

99/2021.(XII.9.) önkormányzati határozata 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testülete a  a BT 

MINT BT. (székhelye: 7624 Pécs, Angster J. u. 39/d.) által 

a Kadarkút Város Települési Környezetvédelmi 

Programjának elkészítésére adott 300.000.- Ft. + ÁFA 

összegű ajánlatát elfogadja, a felülvizsgálat elvégzésével 

ajánlattevőt megbízza. A Képviselő-testület felkéri a 

polgármestert, hogy a döntésről ajánlattevőt tájékoztassa, 

egyidejűleg megbízza a polgármestert a szerződés 

aláírásával.  

Felelős:  Karsai József polgármester 

Határidő:  azonnal 

 

 

13. Kadarkút Város ivóvíz víziközmű Gördülő Fejlesztési Terv beruházási tervrész 

módosításának elfogadása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A DRV Zrt., mint vízi-közmű szolgáltató elkészítette és megküldte a víziközmű 

szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. §-ában előírt kötelezettség teljesítése 

céljából Kadarkút város ivóvíz víziközmű 15 éves Gördülő Fejlesztési Terv beruházási 

tervrész módosításának tervezetét.  

 

A módosítás oka: a terv olyan feladatot tartalmaz, amely új tétel. 

A beruházás megnevezése  új kút tervezése a III. vízműhöz. 

 

A módosított gördülő fejlesztési tervet 2021. december 10. napjáig szükséges a víziközmű 

szolgáltató Dunántúli Regionális Vízmű Zrt. részére megküldeni. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás? 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Az új kút építését erőltetni kell. Az egyes kútnál volt problémánk, szivattyú gondunk volt, a 

vastalanítást is meg kell oldani. Jó lenne ha valami elindulna. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 
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Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztésben szereplő határozati javaslatot fogadja 

el. 

Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

100/2021.(XII.9.) önkormányzati határozata 
1.   Kadarkút Város/Község Önkormányzatának Képviselő testülete, 

mint a 11-26453-1-001-00-07 MEKH kóddal rendelkező 

DRV_V_317_Kadarkúti vízmű ellátásért felelőse a víziközmű-

szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. § szerint a 

Dunántúli Regionális Vízmű Zrt. által a 2021-2035. időszakra 

elkészített Gördülő Fejlesztési Terv beruházási tervrészének 

módosítását elfogadja.  

 

2.   Kadarkút Város/Község Önkormányzat Képviselő testülete, mint 

a 11-26453-1-001-00-07 MEKH kóddal rendelkező 

DRV_V_317_Kadarkúti vízmű ellátásért felelőse a víziközmű-

szolgáltatásról szóló 2011. évi CCIX. törvény 11. § szerinti a 

felhatalmazzuk a polgármestert, hogy a 2021-2035. évi gördülő 

fejlesztés terv beruházási tervrészének módosításával kapcsolatos 

feladatok elvégzésével a Dunántúli Regionális Vízmű Zrt.-t 

hatalmazza meg 

 

3.   A Képviselő Testület egyúttal tudomásul veszi, hogy a gördülő 

fejlesztési terv beruházási tervrészének bármilyen nemű 

módosításával kapcsolatban az Önkormányzat, mint ellátásért 

felelős köteles eljárni a 2011. évi CCIX. törvény ide vonatkozó 

szabályozásai szerint. A gördülő fejlesztési terv beruházási 

tervrészének ellátásért felelős által kezdeményezett módosítása 

esetén a DRV Zrt-t a törvény véleményezési jogkörrel jogosítja 

fel. 

 

Egyúttal felhatalmazza polgármestert, hogy a szükséges 

nyilatkozatokat aláírja. 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal   

 

 

14. Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének   a Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 9/2019.(XI.28.) ökr. módosítása 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés és a rendelet írásban kiadva. 

 

A rendkívüli ülés összehívására vonatkozóan törvényben előírt legfeljebb 15 napos határidőt 

garantálni kell. A hatályos SZMSZ-ünk úgy rendelkezett, hogy „ A képviselő-testület 

rendkívüli ülését – munkaterven kívüli ülés – a polgármester hívja össze az ok felmerülésétől 

vagy a kezdeményezéstől számított legkésőbb 15 napon belül, legfeljebb a kezdeményezést 
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követő 30. napra.” A jogalkotó ennél szűkebb határidőt alkalmazott 15 napon belül össze kell 

hívni. Annyit hozzátennék, hogy elméleti jelentőségű ez Kadarkút esetében, mert amióta én itt 

vagyok, a polgármester, valahányszor felmerült egy rendkívüli ülés iránti ügy, néhány napon 

belül, - már csak a sürgősségre is tekintettel- néhány napon belül összehívta az ülést. De 

legkésőbb egy héten belül. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az előterjesztés szerinti tartalommal alkossa meg 

rendeletét a Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 19/2019.(XI.28.) önkormányzati rendelete módosításáról. 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet 

alkotta. 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 11/2021. (XII. 10.) 

önkormányzati rendelete 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének a Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 19/2019.(XI.28.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

 

A rendelet teljes terjedelmében a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

 

15. Egyebek 

A) Közmeghallgatás időpontjának meghatározása 

Előadó: Karsai József polgármester 

Közmeghallgatást kell tartanunk, javaslom a képviselő-testületnek közmeghallgatás 

időpontjára a december 15. szerda 18
00 

órai időpontot.  

 

Két képviselőnek ez az időpont nem felelt meg. 

 

Dr. Szalontai András jegyző elmondta, hogy a hatályos SZMSZ szerint a közmeghallgatás 

időpontjáról a lakosságot az időpont előtt 10 nappal korábban ki kell értesíteni. 

 

Erdős Sándor János képviselő 

Legyen a közmeghallgatás időpontja december 20. 

 

Egyéb észrevétel, más javaslat nem volt.  

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület a közmeghallgatást 2021.12.20. napján 18
00

 órakor tartsa 

az id. Kapoli Antal Művelődési ház nagytermében.  
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Aki ezzel egyetért, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

101/2021.(XII.9.) önkormányzati határozata 
Kadarkút Város/Község Önkormányzatának Képviselő testülete 

2021.12.20. napján 18
00

 órakor közmeghallgatást tart az id. 

Kapoli Antal Művelődési Ház nagytermében. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: 2021.12.20. 
 

 

B) A Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatalban igazgatási szünet elrendelése 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző 

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

Valamennyi dolgozónknak van még legalább 5 nap rendes szabadsága, ami felhasználható a 

2021-es évben. 5 munkanapot érintően a két ünnep között időszakot érint. A határozati 

javaslat szerint az anyakönyvezés és az év végi pénzügyi zárás kivételével a hivatal 

működését a szabadságok terhére szüneteltetni tervezi. 

 

Kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 
Javaslom, hogy a képviselő- testület az előterjesztésben foglalt határozati javaslatot fogadja 

el. 

Aki ezzel egyetért,kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

102/2021.(XII.9.) számú határozata 

 

 

1. Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kadarkúti Közös Önkormányzati Hivatal munkarendjében 

2021.12.27-2021.12.31. időszakra, összesen 5 munkanapot 

érintően igazgatási szünetet rendel el.  

 

2. A Képviselő-testülete a Kadarkúti Közös Önkormányzati 

Hivatalban az 1. pontban elrendelt igazgatási szünet kapcsán 

– a zavartalan feladatellátás érdekében – felkéri a jegyzőt a 

szükséges munkaszervezési intézkedések – különösen a 

halasztást nem tűrő anyakönyvi igazgatási és pénzügyi 

tárgyú - intézkedések megtételére.  
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3. A Képviselő-testülete felkéri a jegyzőt, hogy az elrendelt 

igazgatási szünetről a lakosságot és a társhatóságokat 

ésszerű időben előzetesen tájékoztassa.  

 

Felelős: Dr. Szalontai András jegyző 

Határidő: értelem szerint 

 

 

C) Intézkedési terv a 2021. évben végzett – A hivatali és önkormányzati gépjárművek 

üzemeltetéséről, hivatali gépjárművek magáncélú használatának elszámolásáról szóló 

3/2016. (VII.29.) számú szabályzat áttekintése, a gépjárművek 2021. évi üzemanyag 

elszámolásának ellenőrzése - belső ellenőrzés során feltárt hiányosságok felszámolására 

Előadó: Dr. Szalontai András jegyző   

 

Az előterjesztés írásban kiadva. 

 

A könyvvizsgáló végzettségű belső ellenőrünk Mikle Vilmosné készített egy belső ellenőrzési 

tervet, és a jogszabályoknak megfelelő gépjármű használati elszámolási szabályzatot. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

2021. január és augusztus 21. közötti időszaki ellenőrzés volt, amit a készítő októberben 

készített. Egy olyan mondat van, hogy az RKP 166 forgalmi rendszámú autónak a 2021. évi 

üzemanyag elszámolása az ellenőrzés megkezdéséig nem készült el. 

Mi az oka annak, hogy októberben nincs üzemanyag elszámolás, és emiatt akkor miért 

gondolták azt, hogy az előző évi elszámolásokat ellenőrzik? 

Mi az a különleges oka, hogy nem hogy naprakész, de több mint 8 hónapja nem volt 

elkészítve. 

 

Dr. Szalontai András jegyző   

Nem volt különleges oka. A munkaterhek miatti csúszás az oka. Menetlevélben rögzített 

tényadatok vannak. Az elszámolás természetéből adódóan utólag és teljesen 

jogszabályszerűen készül. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

Ugyanennél a gépjárműnél az üzemanyag elszámolásokban indokolatlanul 35%-kal 

korrigálták a kormányrendelet 4.§ (2) bekezdése szerinti fogyasztási normát. 15% lenne a 

helyes. Mi az oka a 20%-os eltérésnek? 

 

 

Karsai József polgármester 

Ez a gépjármű szállítja az időseknek az ebédet. Elindul, megáll, megy 10 métert újra elindul. 

Itt nem lehet megállapítani a fogyasztást. Azokkal az adatokkal, amivel a jogszabály számol, 

nem erre az igénybevételre lehet használni a gépjárművet. 

 

Dr. Lőrincz Viktória képviselő 

A sötét színű TOYOTA gépjármű miért nem szerepel a nyilvántartásban? Mert láttam, hogy 

azzal is történik ételszállítás. 

 

 



31 

 

 

 

 

 

 

Karsai József polgármester 

Az Óvodafenntató Társulás tulajdona az RNM 171 forgalmi rendszámú gépjármű. Igen 

rákényszerülünk, hogy használjuk, mert megbízható és ez van olyan állapotban amivel ételt 

tudunk szállítani. 

 

Dr. Szalontai András jegyző 

Egy megállapodás készül a gépjármű tulajdonosa és az önkormányzat között, amelyben 

meghatározásra kerül egy reális km átalánydíj, és a menetlevél vezetése alapján amikor mi 

használtuk, azzal elszámolunk az óvodafenntartó felé. 

 

Egyéb kérdés, hozzászólás, észrevétel nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület az intézkedési tervet  az előterjesztés szerinti tartalommal 

fogadja el. 

Aki ezzel egyetért,kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

103/2021.(XII.9.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

hivatali és önkormányzati gépjárművek üzemeltetéséről, 

hivatali gépjárművek magáncélú használatának 

elszámolásáról szóló 3/2016. (VII.29.) számú szabályzatot 

áttekintette, a gépjárművek 2021. évi üzemanyag 

elszámolásának ellenőrzése - belső ellenőrzés során feltárt 

hiányosságok felszámolására készült intézkedési tervet az 

abban foglaltak szerint elfogadja. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: folyamatos 

 

 

D) A CseppetSem programhoz való csatlakozás 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának lehetősége van a CseppetSem programhoz való 

csatlakozásra. A használt olaj szelektív gyűjtése a települések jelentős részén még nem 

biztosított, erre kínál megoldást a Biotrans programja, amellyel a zsiradékok biodízel-

alapanyagként való újrahasznosítása is lehetővé válik. 

 

A program keretében a Biotrans Kft. szolgáltatói szerződés keretében a speciálisan sütőolaj 

gyűjtésére szolgáló hulladékgyűjtő edényt helyez el a településen és gondoskodik a lakossági 

használt sütőolaj rendszeres, szakszerű elszállításáról, valamint megfelelő hasznosítónak vagy 

ártalmatlanítónak történő átadásáról.  
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A Szolgáltató támogatási szerződést köt a csatlakozó önkormányzatokkal mely szerződés 

alapján a gyűjtőedényben elhelyezett sütőolaj minden hasznos kg-ja után 25 Ft. támogatás 

nyújt a Támogatott részére. 

A gyűjtőpontok kialakítását a Szolgáltató díjmentesen biztosítja.  

 

A víziközmű szolgáltató Dunántúli Regionális Vízmű Zrt. az alábbi indokok 

figyelembevételével támogatja a programban való részvételt:  

A használt sütőolaj és sütőzsiradék ártalmas környezeti hatásai ismertek: a vízbe jutva 

súlyosan károsítja a vízi élőlényeket, egyetlen liter használt olaj 1 millió liter ivóvizet tesz 

fogyasztásra alkalmatlanná. A csatornákba jutva eltömíti a járatokat, a szennyvíztisztítókat 

pedig feleslegesen terheli. A DRV-hez hasonló közműcégek számára a vízbázis megóvása és 

a szennyvízcsatornába került káros szennyező anyagok kiszűrése rendkívül idő- és 

költségigényes feladat – noha ennek jelentős része csökkenthető lenne kellő lakossági 

tudatossággal.  

 

Ez egy hiánypótló beruházás lenne, ha rendeltetésszerűen használják. Szeretném kamerával 

ellátott helyre elhelyezni a gyűjtőedényt. 

 

Kujbus András György képviselő 

Adjuk meg a lehetőséget. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Javaslom, hogy a képviselő-testület csatlakozzon a CseppetSem programhoz, és hatalmazzon 

fel a testület a szolgáltatói és támogatási szerződés aláírására. 

Aki ezzel egyetért,kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

104/2021.(XII.9.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

csatlakozik a Biotrans Kft. CseppetSem! programjához.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a 

programhoz való csatlakozáshoz szükséges Szolgáltatói 

Szerződés és Támogatási Szerződés aláírására.  

 

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a 

döntésről a Biotrans Kft. szolgáltatót tájékoztassa 

 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal.  
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E) Autóbuszparkoló lekavicsozása 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Az autóbuszok már nem a központon, hanem a kijelölt Sport utcai parkolóban parkolnak.   

Eigner János Úr sajnálattal tapasztalta, hogy az elmúlt napok csapadékos időjárása miatt a 

parkoló egyes területei víz alá kerültek. Így az út burkolat a jelentős igénybevétel, terhelés 

hatására várhatóan tovább fog süllyedni. 

Levele mellékleteként küldött fényképet melyen látható a probléma. Szeretné a polgármester 

Úr szíves közbenjárását kérni, a parkoló útburkolatának megerősítésére, feltöltésére. 

Amelynek jelentős állagromlása így megelőzhető lenne.  

Természetesen ez pénzbe kerül, csak azt nem tudom, hogy a gazdálkodó szervezetek miért 

mindent az önkormányzatokkal akarnak megcsináltatni. 

 

Kujbus András György képviselő 

Az önkormányzatnak az is komoly problémát okoz, hogy az útmenti padkákat feltöltsük 

zúzalékkővel. Ha a Kapos Volán nincs megelégedve a leálló minőségével oldja meg. 

 

Karsai József polgármester 

A kavicsszolgáltatóknál az utolsó nyitvatartási nap december 10 péntek. 

 

Pintér Gergő alpolgármester 

Mi is sokat halljuk a buszosoktól, hogy tócsa van ott. Amikor ezt a teret kialakítottuk a Kapos 

Volán akkor sem segített benne. Arra volt energiájuk, hogy lefényképezzék a tócsát, de arra, 

hogy valamit segítsen nincs. Tényleg a Kadarkúti buszosok parkolnak ott és eső esetén sár 

szokott ott lenni. Egy kocsi kővel a kisebb tócsákat fel lehet tölteni.  

 

Kujbus András György képviselő 

A Kapos Volán oldja meg ezt a problémát ez a személyes véleményem. 

 

Egyéb kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

Karsai József polgármester 

Aki a településen telephelyező autóbuszok éjszakai tárolására szolgáló parkolóhely kátyúinak 

megszüntetésére 1 kocsi zúzottkövet biztosít, kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

 

Kadarkút Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 1 igen 5 nem szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Kadarkút Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

105/2021.(XII.9.) számú határozata 

 

Kadarkút Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 

Kadarkút településen autóbuszok éjszakai tárolására 

szolgáló parkolóhely kátyúinak megszüntetésére, 

feltöltésére nem biztosít zúzottkövet. 

Felelős: Karsai József polgármester 

Határidő: azonnal 
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F) Tájékoztatás 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Hivatalosan is szeretném tájékoztatni a képviselő-testületet, hogy a Kormány 71 millió 

forinttal jóváhagyta a „vis maior” igényünket. Ebben bent van a teljes védekezésre fordított 

költség, amit megelőlegeztünk ez kb. 9 millió forint, bent vannak az önkormányzati épületek. 

Az akác vendéglőnél a „vis maior” igényünket vissza kell mondanunk, mert a 

gazdaságélénkítő programban forrást nyertünk a felújítására. Ez kettős finanszírozás lenne. 

 

A későbbiekben rendkívüli képviselő-testületi ülést is kell tartanunk, mert lezárult a 

közbeszerzési eljárás a hulladék elszállítására. Bírálati szakaszban van, jelen pillanatban 

hiánypótlások kerültek kiküldésre a pályázók körében. A bírálati szakasz után eredményt kell 

hirdetnünk. 

Még egyszer szeretném megköszönni Jakab Ernőnek, hogy a területét rendelkezésre 

bocsájtotta ezen hulladék összegyűjtésére. Mivel veszélyes hulladéknak minősül azt záros 

határidőn belül a nyertes céggel elszállíttatjuk. A bírálati szakasz lezárása után minél előbb 

eredményt kell hirdetni és a nyertes cég január hónapban elszállítja az ott összegyűjtött 

veszélyes hulladékot. 

A környező települések közül ezeket senki nem gyűjtötte össze, a veszélyes hulladék erdő 

szélén itt ott lerakva található. A terület tulajdonosok perben állnak az önkormányzatokkal 

emiatt. 

A közmeghallgatásra össze fogom állítani a kimutatást a jégkár kapcsán, hogy mi az, amiben 

az önkormányzat, az Állam, az állami cég, a magánszemélyek, karitatív szervezetek, 

egyházak segítettek. Azért volt itt támogatás bőven.  

Azt senki ne várja, hogy egy komplett tetőt Állami kártalanításként bárki is ki fog fizetni. 

Összefogás kell egy katasztrófa helyzetben. 

 

 

G) Kérdések 

Előadó: Karsai József polgármester 

 

Rózsa János képviselő átadta Karsai József polgármesternek az írásos kérdéseit, amit a 

polgármester felolvasott. 

 

- Beszéljek a COVID helyzetről 

Azt tudom mondani, hogy a betegség itt is mint máshol szedi a betegeit és az áldozatait. Én 

háromszor be vagyok oltva, mindenkinek azt javaslom, hogy oltakozzon, oltakozzon, 

oltakozzon. Nem szeretném megkerülni a kényes kérdést. A polgármesterek nyakába tették 

azt, hogy kötelező vagy nem kötelező oltást vezessenek be. Jelen pillanatban én nem éltem 

ezzel a jogkörömmel, de azért személyes és intézményvezetői rábeszélésre az oltatlanok kb. 

70%-a kényszerintézkedés nélkül is beoltatta magát. Azt gondolom, nálunk magasabb szinten 

kellene kimondani, hogy az oltás kötelező vagy nem kötelező. Annál is inkább, mert a 

feladatokat el kell látni. Az intézményeinknek működni kell. 

Bízom benne, hogy lesz még olyan, aki önmagától belátja azt, hogy neki oltakozni kellene, 

mert a járvány ellen csak oltással lehet védekezni. 

 

- Játszótér kialakítás 

A játszótér pályázatunk beadásra került. A Zselici Lámpások Vidéki Egyesületbe támogatói 

döntés is született róla. Ha az idő engedi akkor tavasszal a játszóteret megvalósítjuk. 
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- Okospad 

Okospadokat is tervezünk a TOP plusz források terhére. A lehetőségekről a testület majd kap 

tájékoztatást a későbbiekben. 

 

- Lesz-e forrás jövőre az újságra? 

Ha a képviselő-testület biztosítja, akkor lesz. 

 

- Kiállítótér meszelésére lesz-e kapacitás? 

Ha a kinti munkálatokkal elvégeztünk akkor lesz. 

 

- A TOP-os pályázatnál olvastam a felhívást, hogy van egy keretünk, javasoltam, hogy ebből 

építsünk járdát. 

Járda csak vízelvezetéshez kapcsolódhat és a járda költsége nem haladhatja meg az 

összköltség 15%-át. Tehát csak így lehet TOP forrásból járdát építeni. 

A Szabadság utcában a vízelvezetést a járdát és a hidakat is meg kell csinálni, ezen 

dolgozunk. Van még egy olyan feltétel, hogy a vízelvezetést úgy kell megoldani, hogy a vizet 

helyben kell tartani. A burkolt árkokban kell olyan helyeket hagyni ahol a víz le tud 

szivárogni. Kötelező zöldítés van, fákat kell ültetni. 

 

- Tervezzük a „Gomba Büfé” teljes felújítását, és az eredeti funkciójának a visszaállítását. 

- Tervezzük egységes buszvárók kialakítását. 

- A posta előtti parkoló bővítését 

- Tervezzük megoldani a Petőfi utca felső részének a vízelvezetését. 

- Tervezzük a Művelődési Ház teljes energetikai korszerűsítését, hőszigetelését. 

- A könyvtár fűtése nem megoldott. 

- A pályázathoz kötelező bicikli tárolók kellenek. 

Erre készítek egy komplett anyagot, mert a pályázatot 2022. január 15. napjáig be kell 

nyújtani. 

 

Az Akác vendéglő parkosítását meg kell oldani, a sétányokat ki kell alakítani. 

Az iskolás alsó tagozatosoknak szeretnénk kialakítani egy játszóteret. 

A futballpályánál szeretnénk kialakítani parkolóhelyeket. 

A jövő hét folyamán az Akác vendéglő felújításához kész tervek lesznek. 

Terveztünk még egy fix színpadot a jelenlegi mobil színpad helyér. 

 

Problémát jelent, hogy 2022. január 15.-ig kell terveznünk, de nem ismerjük az árakat. 

 

- Pintér Gergő alpolgármester 

A lakások almérősítésével a vízzel kapcsolatban volt egy döntésünk, azóta a tervező eltűnt. 

Ha kell akkor másik vonalon induljunk el. 

 

Kötöttünk a sintérrel szerződést egy éve, vizsgáljuk meg mennyi kutyát szállítottak el, 

indokolt-e ennek a sintéri szolgáltatásnak az igénybevétele. 

Ha nincs erre szükség akkor ne kössük meg a szerződést. 

A tiszafa maradványait távolítsuk el, mert nem szeretném ha újra kihajtana. 

 

 

Rózsa János képviselő 

Meg kellene kérdezni az építkezésen használt darut, hogy ki tudná-e emelni a tiszafák törzsét.  

A tiszafából lehetne szobrot kialakítani,” az erdő üzenete táblával”. 
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Más kérdés, észrevétel, hozzászólás nem volt. 

 

A polgármester megköszönte a részvételt és a képviselő-testület  nyilvános ülését 16 
20  

órakor 

bezárta. 

 

 

 

Kmft. 

 

 

 

 

 

 Karsai József Dr. Szalontai András 

 polgármester jegyző 


